
Protokół nr LXXIX/24 

z LXXIX sesji Rady Miasta Zduńska Wola,  

która odbyła się dnia 25 stycznia 2024 r.  

w Zduńskowolskim Centrum Integracji RATUSZ przy Placu Wolności 26 

(sala obrad Rady Miasta) 

w godz. 9:00 – 12:16 

 

  

Ustawowa liczba radnych      - 21  

Obecni na sesji radni        - 19 

(radni, którzy podpisali listę obecności)  

  

1. Wojciech Bladowski 

2. Milena Dutkiewicz  

3. Łukasz Gędek  

4. Łukasz Goldman  

5. Joanna Jarosławska  

6. Dariusz Kmiecik  

7. Renata Kosińska-Graf  

8. Jacek Krata 

9. Dariusz Kubiak  

10. Mariusz Kubiak 

11. Roman Kubiś 

12. Joanna Kucharska  

13. Jarosław Kurzawa  

14. Marek Lewandowski  

15. Ewa Marszałek  

16. Piotr Pacelt  

17. Janusz Plajzer  

18. Tomasz Pohl  

19. Tomasz Siemienkowicz  

 

Nieobecny radny*:  

   Damian Kunert  

 

* w dniu 27 listopada 2023 r. radny Jakub Trenkner złożył rezygnację z mandatu radnego, mandat nie 

został obsadzony.   

 

  W obradach sesji udział wzięli: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk, Dyrektor Biura Finansowo-Budżetowego Ilona Zdzienicka, Dyrektor Biura 

Organizacyjno-Administracyjnego Agnieszka Chojecka, radca prawny Bartosz Marchel, dyrektorzy 

biur Urzędu Miasta Zduńska Wola, dyrektorzy miejskich jednostek organizacyjnych, przedstawiciele 

lokalnych środków masowego przekazu oraz zaproszeni goście.  

  

Punkt 1   

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.          

  

LXXIX sesję Rady Miasta otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska 

wypowiadając formułę „Otwieram sesję Rady Miasta Zduńska Wola”.  
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Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poprosiła zebranych o powstanie, 

zaproponowała uczczenie minutą ciszy pamięci Pana Mirosława Cwajdy, Zastępcy Prezydenta Miasta 

Zduńska Wola w kadencji 1994-1998, radnego Rady Miasta Zduńska Wola w latach 1998-2006, 

Przewodniczącego Rady Miasta Zduńska Wola w  latach 1998-2002. 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska stwierdziła, że na sali jest obecnych  

19 radnych. Podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące.  

 

            Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała wszystkie zgromadzone 

osoby, że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym obrady 

sesji są nagrywane i transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad  

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Miasta oraz w inny 

sposób zwyczajowo przyjęty. Administratorem danych osobowych jest Prezydent Miasta Zduńska 

Wola.    

  

Dane osobowe są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na podstawie umowy 

powierzenia, tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji nagrań.   

  

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu sesji 

przechowuje się, co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej kadencji Rady 

Miasta.”.  

  

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

      Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, iż radni otrzymali 

proponowany porządek obrad drogą elektroniczną.   

  

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do zebranych z zapytaniem, czy 

ktoś wnosi uwagi do porządku obrad.  

 

Uwag nie zgłoszono.   
Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LXXVIII sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2024 r. (druk nr 5/24 z dnia 11.01.2024 r.). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 10/24 z dnia 17.01.2024 r.). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zduńskowolskiemu (druk nr 8/24 z dnia 15.01.2024 r.). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obciążenia hipoteką umowną nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta Zduńska Wola (druk nr 1/24 z dnia 04.01.2024 r.). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 2/24 z dnia 05.01.2024 r.). 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk  

nr 4/24 z dnia 11.01.2024 r.). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy (druk nr 6/24 z dnia 12.01.2024 r.). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy (druk nr 7/24 z dnia 12.01.2024 r.). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na 2024 r. maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli oraz form i specjalności kształcenia nauczycieli, 

na które dofinansowanie jest przyznawane (druk nr 12/24 z dnia 17.01.2024 r.). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Publicznego Przedszkola nr 11 w Zduńskiej 

Woli (druk nr 11/24 z dnia 17.01.2024 r.). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Miejskiego programu przeciwdziałania przemocy 

domowej i ochrony osób doznających przemocy domowej na lata 2024-2026 (druk nr 9/24 z dnia 

16.01.2024 r.). 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławników  

do sądów powszechnych (druk nr 3/24 z dnia 10.01.2024 r.). 

18. Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola wydatkowania 

środków przez Miasto Zduńska Wola na realizację Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w latach 2019-2022.”. 

19. Przyjęcie Planu pracy Rady Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

20. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych 

od ostatniej sesji. 

21. Sprawy różne. 

22. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

23. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.  

   

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z LXXVIII sesji Rady Miasta. 

 

  Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, iż protokół LXXVIII sesji 

Rady Miasta był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz przesłany za pośrednictwem 

programu eSesja i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodnicząca Rady Miasta 

Joanna Jarosławska zapytała, czy są do niego uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono.  

  

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z LXXVIII sesji Rady Miasta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, 

Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, 

Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 

NIEOBECNI (1) 

Damian Kunert 
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Protokół został przyjęty. 

   

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Proponowany skład Komisji Uchwał: 

1) radny Łukasz Goldman; 

2) radny Janusz Plajzer; 

3) radny Tomasz Pohl. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy 

wyrażają zgodę na zasiadanie w Komisji Uchwał.   

  

Radni wyrazili zgodę na zasiadanie w Komisji Uchwał.   

  

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Uchwał. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, 

Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, 

Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz 

NIEOBECNI (1) 

Damian Kunert 

 

Przewodniczącym Komisji Uchwał został radny Łukasz Goldman.  

 

Punkt 5 

Wnioski obywatelskie.  

 

Pan Eugeniusz Golenia w sprawie: wstrzymania możliwości budowy 

spalarni odpadów na terenie miasta Zduńska 

Wola.   

 

Pani Urszula Owczarek  w sprawie: wstrzymania możliwości budowy 

spalarni odpadów na terenie miasta Zduńska 

Wola.  

 

Pani Aneta Andrysiak  w sprawie: budowy placu zabaw na Osiedlu  

1000-lecia.   

 

 Pani Aneta Andrysiak złożyła na ręce Prezydenta Miasta Konrada Pokory petycję w sprawie 

budowy placu zabaw na Osiedlu 1000-lecia.   

 



5 

 

 Radny Dariusz Kubiak zwrócił się z ustnym wnioskiem do Przewodniczącej Rady Miasta, 

aby osobom, które dziś występowały w sprawie spalarni śmieci udostępnić stanowisko Rady, gdzie 

radni przyjęli sprzeciw wobec budowy spalarni. Radny zwrócił się również do występującego  

w punkcie Pana Eugeniusza Goleni, że radni zajęli się sprawą, podjęto stanowisko w tej sprawie, które 

zostało przekazane Prezydentowi Miasta. 

 

Punkt 6 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2024 r. (druk nr 5/24 z dnia 11.01.2024 r.). 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, iż w § 6 pkt 2 uchwały 

budżetowej został ustalony limit zobowiązań z tytułu emisji obligacji komunalnych oraz pożyczek 

zaciąganych na sfinansowanie planowanego deficytu. W związku z tym, że wyemitowane obligacje 

będą również przeznaczone na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań, treść uchwały budżetowej 

w tym zakresie musi zostać zmieniona. 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

 Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Zduńska 

Wola na 2024 r. (druk nr 5/24 z dnia 11.01.2024 r.). 

 
Wyniki głosowania  

ZA: 12, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1  

 

Wyniki imienne:  

ZA (12)  

Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz  

PRZECIW (7) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Jacek Krata, Dariusz 

Kubiak, Janusz Plajzer 

NIEOBECNI (1)  

Damian Kunert 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIX/1116//24 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  
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Punkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 10/24 z dnia 17.01.2024 r.). 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, że zmiana budżetu 

przedstawiona w projekcie uchwały polega na: 

1) wprowadzeniu dochodów, w wysokości 460.070 zł, z tytułu zwrotu dotacji udzielonej Powiatowi 

Zduńskowolskiemu przeznaczonej na realizację zadania pn.: Rozbudowa ciągu dróg powiatowych 

ul. Łaska – ul. Świerkowa – ul. Jodłowa – ul. Staszica – ul. Spółdzielcza w Zduńskiej Woli w 

zakresie ulicy Jodłowej. Środki te ponownie przeznacza się na pomoc finansową dla Powiatu 

Zduńskowolskiego na realizację zadania; 

2) wprowadzeniu środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID – 19, w wysokości 2.614,98 zł,  

z przeznaczeniem na wypłatę świadczenia osobom uprawnionym do otrzymania zwrotu podatku 

VAT za zakupione paliwo gazowe za styczeń 2024 r. oraz koszty obsługi zadania; 

3) zwiększeniu o 11.365 zł dotacji dla Gminy Łask z przeznaczeniem na świadczenie usługi 

publicznego transportu zbiorowego na linii Łask – Zduńska Wola. Jest to związane z planowaną 

większą liczbą kursów w dni nauki szkolnej oraz uruchomieniem na tej linii kursów sobotnich; 

4) zwiększeniu o 65.000 zł wydatków dotyczących utrzymania budynku dworca PKP w związku  

z koniecznością przeprowadzenia postępowania uzupełniającego na okres od marca do grudnia br. 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

W dyskusji udział wzięli: radny Dariusz Kubiak, radny Dariusz Kmiecik, radny Mariusz 

Kubiak, radny Jacek Krata, radny Janusz Plajzer, radny Łukasz Gędek, radny Roman Kubiś.   

 

 Wyjaśnień udzielili: Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Prezydent Miasta Konrad 

Pokora.  

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz po 

przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2024 r.  

(druk nr 10/24 z dnia 17.01.2024 r.). 

 
Wyniki głosowania  

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne:  

ZA (18)  

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz  

NIEOBECNI (2)  

Joanna Kucharska, Damian Kunert 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIX/1117/24 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska 

Wola na 2024 r. 

 

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zduńskowolskiemu (druk nr 8/24 z dnia 15.01.2024 r.). 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

Dyskusji nie podjęto. 

  

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Zduńskowolskiemu (druk nr 8/24 z dnia 15.01.2024 r.). 

 
Wyniki głosowania  

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne:  

ZA (18)  

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz  

NIEOBECNI (2)  

Joanna Kucharska, Damian Kunert 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIX/1118/24 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Zduńskowolskiemu. 
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Punkt 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obciążenia hipoteką umowną nieruchomości 

stanowiącej własność Miasta Zduńska Wola (druk nr 1/24 z dnia 04.01.2024 r.). 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

  

 Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz  

po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie obciążenia hipoteką umowną nieruchomości stanowiącej 

własność Miasta Zduńska Wola (druk nr 1/24 z dnia 04.01.2024 r.). 

 
Wyniki głosowania  

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne:  

ZA (17)  

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Jarosław Kurzawa, 

Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Krata 

NIEOBECNI (2)  

Joanna Kucharska, Damian Kunert 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIX/1119/24 w sprawie obciążenia hipoteką umowną 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Zduńska Wola. 

 

Punkt 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 2/24 z dnia 05.01.2024 r.). 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, iż pełną wersję projektu 

uchwały radni otrzymali za pośrednictwem Informatora programu eSesja.  

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  
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Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

 W dyskusji głos zabrał radny Dariusz Kubiak. 

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

  

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz po 

przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości niezabudowanej 

(druk nr 2/24 z dnia 05.01.2024 r.). 
 

Wyniki głosowania  

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne:  

ZA (18)  

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz  

NIEOBECNI (2)  

Joanna Kucharska, Damian Kunert 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIX/1120/24 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości niezabudowanej.  

 

Punkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk 

nr 4/24 z dnia 11.01.2024 r.). 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

W dyskusji głos zabrał radny Dariusz Kubiak. 

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 
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            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz po 

przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 4/24  

z dnia 11.01.2024 r.). 
 

Wyniki głosowania  

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne:  

ZA (18)  

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Jarosław 

Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz  

NIEOBECNI (2)  

Joanna Kucharska, Damian Kunert 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIX/1121/24 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 

 

Punkt 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy (druk nr 6/24 z dnia 12.01.2024 r.). 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

W dyskusji głos zabrał radny Dariusz Kubiak. 

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz po 

przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy (druk nr 6/24 z dnia 12.01.2024 r.). 
 

Wyniki głosowania  

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne:  

ZA (19)  

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, 

Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz  

NIEOBECNI (1)  

Damian Kunert 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIX/1122/24 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

 

Punkt 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy (druk nr 7/24 z dnia 12.01.2024 r.). 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

 

W dyskusji głos zabrał radny Dariusz Kubiak. 

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz po 

przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy (druk nr 7/24 z dnia 12.01.2024 r.). 

 
Wyniki głosowania  

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne:  

ZA (19)  

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, 

Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz  

NIEOBECNI (1)  

Damian Kunert 
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Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIX/1123/24 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

 

Punkt 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na 2024 r. maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli oraz form i specjalności kształcenia nauczycieli, 

na które dofinansowanie jest przyznawane (druk nr 12/24 z dnia 17.01.2024 r.). 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, że radni otrzymali opinie  

dot. przedmiotowego projektu uchwały wyrażone przez Radę Podregionu NSZZ „Solidarność” 

Zduńska Wola oraz Związek Nauczycielstwa Polskiego, Zarząd Oddziału Powiatowego w Zduńskiej 

Woli. Pisma Przewodniczącego Rady Podregionu NSZZ „Solidarność” Zduńska Wola Ireneusza 

Królewiaka z dnia 15 stycznia 2024 r. oraz Prezesa Oddziału ZNP w Zduńskiej Woli Sławomira 

Salamona z dnia 17 stycznia 2024 r., znak: ZNP.ZW/02/01/2024 stanowią załącznik do protokołu. 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

 W dyskusji głos zabrali: radny Łukasz Goldman, radna Renata Kosińska-Graf, radny Piotr 

Pacelt, radny Mariusz Kubiak, radny Tomasz Siemienkowicz. 

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

  

 Radny Łukasz Goldman zwrócił się z prośbą o 5 minut przerwy.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska ogłosiła 15 minut przerwy w obradach. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska wznowiła obrady po przerwie, stwierdzając 

kworum. 

 

Głos w punkcie ponownie zabrał radny Łukasz Goldman.  

 

Wyjaśnień udzielili: Radca prawny Bartosz Marchel, Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

   

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz po 

przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia na 2024 r. maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat za kształcenie nauczycieli oraz form i specjalności kształcenia nauczycieli, na które 

dofinansowanie jest przyznawane (druk nr 12/24 z dnia 17.01.2024 r.). 
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Wyniki głosowania  

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne:  

ZA (17)  

Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata 

Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, 

Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz 

Siemienkowicz  

NIEOBECNI (3)  

Wojciech Bladowski, Damian Kunert, Tomasz Pohl 

 

 W związku z wystąpieniem rozbieżności w wyniku głosowania, a liczbą radnych obecnych 

podczas głosowania na Sali, które spowodowane było nie odznaczeniem swojej obecności w systemie 

eSesja przez dwóch radnych, Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zaproponowała reasumpcję 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia na 2024 r. maksymalnej kwoty dofinansowania 

opłat za kształcenie nauczycieli oraz form i specjalności kształcenia nauczycieli, na które 

dofinansowanie jest przyznawane (druk nr 12/24 z dnia 17.01.2024 r.) – reasumpcja głosowania. 
 

Wyniki głosowania  

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne:  

ZA (19)  

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, 

Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz  

NIEOBECNI (1)  

Damian Kunert 

 

 Radny Dariusz Kmiecik poprosił o wyjaśnienie rozbieżności w głosowaniu. 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIX/1124/24 w sprawie ustalenia na 2024 r. maksymalnej 

kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli oraz form i specjalności kształcenia 

nauczycieli, na które dofinansowanie jest przyznawane. 

 

Punkt 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Publicznego Przedszkola nr 11  

w Zduńskiej Woli (druk nr 11/24 z dnia 17.01.2024 r.). 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, że wraz z materiałami 

sesyjnymi radni otrzymali postanowienie Łódzkiego Kuratora Oświaty z dnia 8 grudnia 2023 r., znak: 

ŁKO.WO.542.11.2023. Postanowienie stanowi załącznik do protokołu.   
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 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

 W dyskusji głos zabrali: radny Piotr Pacelt, radna Milena Dutkiewicz, radny Tomasz Pohl, 

radny Dariusz Kubiak, radny Janusz Plajzer, radna Ewa Marszałek, radny Mariusz Kubiak.  

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

  

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz po 

przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie likwidacji Publicznego Przedszkola nr 11 w Zduńskiej Woli 

(druk nr 11/24 z dnia 17.01.2024 r.). 

 
Wyniki głosowania  

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne:  

ZA (10)  

Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, 

Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz  

PRZECIW (1) 

Dariusz Kubiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, Jacek 

Krata, Roman Kubiś, Janusz Plajzer 

NIEOBECNI (1)  

Damian Kunert 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIX/1125/24 w sprawie likwidacji Publicznego 

Przedszkola nr 11 w Zduńskiej Woli 

 

Punkt 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Miejskiego programu przeciwdziałania przemocy 

domowej i ochrony osób doznających przemocy domowej na lata 2024-2026 (druk nr 9/24 z dnia 

16.01.2024 r.). 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

 Dyskusji nie podjęto.  

  

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz po 

przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie Miejskiego programu przeciwdziałania przemocy domowej 

i ochrony osób doznających przemocy domowej na lata 2024-2026 (druk nr 9/24 z dnia  

16.01.2024 r.). 

 
Wyniki głosowania  

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne:  

ZA (19)  

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, 

Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz  

NIEOBECNI (1)  

Damian Kunert 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIX/1126/24 w sprawie Miejskiego programu 

przeciwdziałania przemocy domowej i ochrony osób doznających przemocy domowej na lata  

2024-2026. 

 

Punkt 17 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławników  

do sądów powszechnych (druk nr 3/24 z dnia 10.01.2024 r.). 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, że wykaz zgłoszonych 

kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających do sądów powszechnych na kadencję  

2024-2027 został radnym przekazany za pośrednictwem Informatora programu eSesja. 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do Przewodniczącej Komisji 

Rodziny i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  

o przedstawienie opinii komisji dot. przedłożonego materiału.  

 

Przewodnicząca Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Ewa Marszałek poinformowała,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak poinformował,  

że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały.   

  

 Dyskusji nie podjęto. 

 

            Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem oraz po 

przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławników  

do sądów powszechnych (druk nr 3/24 z dnia 10.01.2024 r.). 

 
Wyniki głosowania  

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne:  

ZA (19)  

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, 

Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz  

NIEOBECNI (1)  

Damian Kunert 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr LXXIX/1127/24 w sprawie zasięgnięcia informacji 

o kandydatach na ławników do sądów powszechnych. 

 

Punkt 18 

Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola 

wydatkowania środków przez Miasto Zduńska Wola na realizację Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w latach 2019-2022.”.  

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

Głosowano w sprawie:  

zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola wydatkowania 

środków przez Miasto Zduńska Wola na realizację Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w latach 2019-2022.”. 
 

Wyniki głosowania  

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne:  

ZA (19)  

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, 

Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz  

NIEOBECNI (1)  

Damian Kunert 

 

 Rada Miasta zatwierdziła stanowisko Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Kontrola 

wydatkowania środków przez Miasto Zduńska Wola na realizację Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w latach 2019-2022.”. 
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Punkt 19 

Przyjęcie Planu pracy Rady Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

 

Dyskusji nie podjęto.   

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Przewodniczącą Rady Miasta  

materiałem, przystąpiła do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie:  

przyjęcia Planu pracy Rady Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

 
Wyniki głosowania  

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne:  

ZA (19)  

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, 

Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz  

NIEOBECNI (1)  

Damian Kunert 

 

 Rada Miasta przyjęła Plan pracy Rady Miasta Zduńska Wola na 2024 r. 

 

Punkt 20 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach podejmowanych  

od ostatniej sesji. 

 

 Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, iż informacja Prezydenta 

Miasta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji została przesłana za pośrednictwem 

Informatora w programie eSesja.  

   

   Dyskusji nie podjęto.   

 

Punkt 21 

Sprawy różne. 

 

  Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, że kolejna sesja 

planowana jest na 22 lutego 2024 r.    

 

  Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska poinformowała, że za pośrednictwem 

programu eSesja radni otrzymali: 

1) postanowienie nr 6/2024 Komisarza Wyborczego w Sieradzu I z dnia 8 stycznia 2024 r. w sprawie 

podziału Miasta Zduńska Wola na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic, numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu; 

2) postanowienie nr 7/2024 Komisarza Wyborczego w Sieradzu I z dnia 8 stycznia 2024 r. 

zmieniające postanowienie w sprawie podziału Miasta Zduńska Wola na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych; 
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3) postanowienie nr 8/2024 Komisarza Wyborczego w Sieradzu I z dnia 8 stycznia 2024 r. w sprawie 

podziału powiatu zduńskowolskiego na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic, numerów oraz 

liczby radnych wybieranych w każdym okręgu; 

4) informację o stanie i strukturze bezrobocia w Powiecie Zduńskowolskim i w Mieście Zduńska 

Wola ze stanem na koniec grudnia 2023 r.; 

5) pisma ze Spółdzielni Mieszkaniowej Lokator, Towarzystwa Budownictwa Społecznego 

„Złotnicki” Sp. z o.o., Wspólnoty Lokalnej Osiedla 1000-lecia w Zduńskiej Woli, Wspólnoty 

Lokalnej Osiedla Karsznice dotyczące możliwości pełnienia dyżurów przez radnych; 

6) pismo Przewodniczącego Rady Gminy Baboszewo z dnia 12 grudnia 2023 r., znak: 

ORG.0008.1.2023 dot. przekazania uchwały nr LVI.425.2023 w sprawie wystąpienia do Sejmu 

RP z petycją o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu 

postępowania cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji  

i innych powiązanych tematycznie wraz z pismem Prezydenta Miasta z dnia 29 grudnia 2023 r., 

znak: RM.0004.49.2023 w sprawie.  

 

  Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy 

ktoś chce zabrać głos w sprawie pisma Przewodniczącego Rady Gminy Baboszewo? 

 

  Dyskusji w tej sprawie nie podjęto.  

 

  Radny Tomasz Pohl poinformował, iż radni przyjęli do wiadomości pismo gminy Baboszewo. 

  

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska przekazała radnym informację dotyczącą 

składania oświadczeń majątkowych.  

   

   Radny Wojciech Bladowski zabrał głos w sprawie placu zabaw na Osiedlu 1000-lecia  

w Zduńskiej Woli oraz w sprawie placu zabaw na ulicy Żytniej.  

 

  Radny Tomasz Pohl zabrał głos w sprawie.  

 

  Radny Janusz Plajzer również zabrał głos w sprawie placu zabaw na Osiedlu 1000-lecia  

w Zduńskiej Woli. 

 

  Radny Piotr Pacelt odniósł się do wypowiedzi mieszkańca w punkcie Wnioski obywatelskie, 

w sprawie budowy spalarni odpadów. 

 

  Radny Jacek Krata zabrał głos w sprawie placu zabaw na Osiedlu 1000-lecia w Zduńskiej 

Woli. 

  Radny Dariusz Kubiak zwrócił się z pytaniem dot. wakatu w Radzie po radnym Jakubie 

Trenknerze. 

 

  Wyjaśnień w sprawie udzieliła Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska. 

 

  Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tomasz Siemienkowicz zwrócił się z pytaniem o parking 

przy ul. Spacerowej 95. 

 

  Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, który poinformował, iż nie 

zna tematu ale postara się w tej kwestii zorientować i udzielić radnemu odpowiedzi.  
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  Radny Łukasz Gędek odniósł się do wypowiedzi mieszkańca w punkcie Wnioski 

obywatelskie w sprawie budowy spalarni odpadów. Radny poruszył również temat stanu dróg  

na Osiedlu Nowe Miasto.  

 

             Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Pacelt złożył wniosek w sprawie upoważnienia 

Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. „Kontrola zadania pn. „Zakup autobusów 

elektrycznych wraz z niezbędną infrastrukturą na potrzeby ekologicznego transportu publicznego 

przez MPK Sp. z o. o. w Zduńskiej Woli”. 

 

 Radny Dariusz Kubiak zabrał głos w sprawie zakresu upoważnienia Komisji Rewizyjnej. 

 

 Wyjaśnień udzielił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Piotr Pacelt. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

upoważnienia Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia kontroli pn. „Kontrola zadania pn. „Zakup 

autobusów elektrycznych wraz z niezbędną infrastrukturą na potrzeby ekologicznego transportu 

publicznego przez MPK Sp. z o. o. w Zduńskiej Woli”.” 

 
Wyniki głosowania  

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne:  

ZA (16)  

Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek 

Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Ewa Marszałek, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Siemienkowicz  

NIEOBECNI (4)  

Wojciech Bladowski, Łukasz Goldman, Damian Kunert, Tomasz Pohl 

 

 Komisja Rewizyjna uzyskała upoważnienie do przeprowadzenia kontroli. 

 

 Radny Jacek Krata odniósł się do składanych przez siebie interpelacji dot. miejsc 

parkingowych i chodników przy bloku na ul. Szadkowskiej 22.  

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, który poinformował, iż to 

zadanie jest ujęte w planie na rok 2024 r.  

 

 Radny Mariusz Kubiak również odniósł się do tematu placu zabaw na Osiedlu 1000-lecia  

w Zduńskiej Woli. 

 

 Radny Janusz Plajzer w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Jacka Kraty dot. parkingu  

na ul. Szadkowskiej, przypomniał o składanych przez siebie interpelacjach dot. parkingu  

na ul. Szkolnej nr 7, 9, 11 i 13.  

 

  Głos w sprawie placu zabaw na Osiedlu 1000-lecia zabrał Prezydent Miasta Konrad Pokora. 

 

 Radny Dariusz Kmiecik przyłączył się do apelu radnego Łukasza Gędka dot. naprawy dróg  

na Osiedlu Nowe Miasto. Radny poinformował, że ul. Leśną nie da się przejść. Ulicy Leszczynowej 

również należy się przyjrzeć.  
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 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

 Radny Łukasz Gędek zwrócił uwagę, iż w trakcie tegorocznej zimy nie przejechał żaden pług 

na Osiedlu Nowe Miasto, a gdy było ślisko nie było nawet posypane. 

 

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta Jarosław Kurzawa zwrócił się z apelem o naprawę dróg  

po zimie, na Osiedlu Papieskim na ul. Wyszyńskiego oraz Twardowskiego. Jest na nich identyczna 

nawierzchnia jak na Osiedlu Nowe Miasto.  

 

 Radny Jacek Krata odniósł się do pytań radnych na poprzedniej sesji dot. sytuacji czystości  

na terenie Miasta i zabezpieczenia pośniegowego ulic. Radny zasugerował kontrolę firmy, która 

świadczy tego typu usługi.  Radny zwrócił się z pytaniem, czy jest możliwość powołania komórki 

miejskiej odpowiedzialnej za utrzymanie czystości w Mieście. 

 

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk. 

 

 Radny Piotr Pacelt odniósł się do wypowiedzi radnego Jacka Kraty w sprawie czystości  

na terenie Miasta.  

 

 Radny Dariusz Kubiak zwrócił się z propozycją skontrolowania  biura merytorycznego, które 

nadzoruje pracę firm odpowiedzialnych za utrzymanie czystości.  

 

 Wyjaśnień w sprawie udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

Punkt 22 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: wymiany okien – 

kamienica TBS – Złotnicki ulica ……………….. 

. 

 

Radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: podwyższenia odcinka 

chodnika ul. Kilińskiego 27 przy wejściu na teren 

Szkoły Podstawowej nr 9. 

 

Radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: budowy chodników teren 

pomiędzy blokami ul. J. Kilińskiego a blokami  

ul. Pomorska. 

 

Radny Jacek Krata  Interpelacja w sprawie: uprzątnięcie liści – 

chodnik i teren zielony. Teren pomiędzy 

Przedszkolem nr 3 a blokiem ulica Szadkowska 

16. 

 

Radny Janusz Plajzer  Interpelacja w sprawie: budowy miejsc 

parkingowych przy ul. Szkolnej 7, 9, 11, 13. 

 

Głos w punkcie zabrał występujący w punkcie Wnioski obywatelskie Pan Eugeniusz Golenia. 
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Punkt 23 

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Joanna Jarosławska zakończyła obrady LXXIX sesji Rady 

Miasta wypowiadając formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

Joanna Jarosławska 

Protokołowała:  

Małgorzata Wójcik 


